



Dagsorden til bestyrelsesmøde hos Henrik Sørensen.

Dato: den 25. marts 2025 kl. 19 – 21:30

Deltagere: Eric - Gunnar - Ole – Erling - Henrik – Oskar og Else

Afbud fra:

Dagsordenspunkt	Referat
1. Godkendelse af dagsorden	OK
2. Opfølgning på igangværende opgaver	Sidste nyt fra Bymidten (Else): • Kommunen har spurgt til, hvad der sker med bymidten. Derfor holdes der møde d. 1/4. Pt. taler vi om bænke ved torvet og op mod kirken. Og vi har talt om et legeredskab. Der plantes fire træer langs med Maltvej, yderligere plantes der et træ mod kirken. Der har været forslag om en sti langs bredden på siden mod Maltvej. • Vi har ansøgt kommunen om betaling af Vejen Garden i forbindelse med juletræstænding, det er bevilget for i år. Garden er derfor booket både for i år og det kommende år. • En del foreninger har meldt fra til fællesarrangementet. Else samler nye ord til arrangementet. • Eric og Else er undervejs med en mappestruktur. Det kommer på google drev. • Nis-Peter og Else har sendt fakturaer ud med opkrævning af kontingent.
3. Økonomi og regnskab	Eric: • Vi har pt 226.261,89 kr. stående, hvoraf de 19.700 kr. tilhører bybladet. • Derudover har vi 690 kr. i kontanter. • Eric finder til næste møde ud af, hvor meget der er afsat til bymidten.
4. Indlæg til kommuneplan	Oskar og Henrik: • Kommuneplanen er blevet læst, og den indeholder ikke meget nyt. Der er holdt møde med Niels Fjord. Kommunen mener dog, at der i øjeblikket ikke er nogen grund til at udvide mere i Askov. • Niels Fjord har udarbejdet et alternativt forslag til byudvikling syd for Askov. I samarbejde med Niels



	Fjord fremsender vi (Henrik og Oskar) et tilrettet tillæggsforslag. Af hensyn til yderligere fartdæmpning i Askov, kunne vi godt tænke os ekstra vej bump.
5. Deadline bybladet (3/4)	Generalforsamling og konstituering (husk foreningsliste): Else skriver den. Samtaleuge + torvedag: Else. Sankt Hans: Gunnar. Kontingent: Eric Bymidten: Else.
6. Foreningsfestival	Askov Brugsforeningen ønsker at stikke en føler ud, om der kunne være opbakning til en Foreningsfestival lørdag d. 16. August, et par timer omkring frokost, hvor byens borgere har mulighed for at se og møde udvalget af foreninger i byen og få en bid mad og lidt at drikke. Vi foreslår at det lægges sammen med torvedagen 14/6. Men hvis der holdes foreningsfestival, deltager Askov Bylaug.
7. Byskov	Nis Peter har arbejdet med byskoven og vil gerne være konsulent omkring projektet for Bylauget. Oskar og Henrik går i udvalg med Nis Peter.
8. Julebelysning	Else går i udvalg med Søren Knudsen.
9. Delebilsordning	Ole går i udvalg.
10. Øgning af medlemstallet	Udgår til næste gang.
11. Hjemmeside og Facebook	Fællesarrangementet og damvandring skal på. Henrik skriver til Nis Peter.
12. Siden sidst – bordet rundt	Helge Busk forespørger om vi har interesse i at arrangere et virksomhedsbesøg på Gl. Estrup Hovedgaard? Det har vi. Else kontakter ham omkring placering af arrangementet i slutaugust/startseptember.
13. Interne opgaver som skal løses Punktet vil være tilbagevendende hele året.	Udgår til næste gang.
14. Evt.	



15. Dagsordenspunkter til næste møde hos Gunnar den 7. april 2025:	- Damvandring - Byens fællesarrangement - Bylaugets 140 års jubilæum
--	--